

This notice contains important information that requires your immediate attention. Should you have any queries, you are recommended to seek independent professional advice.

The following change(s) in investment choice(s) relate(s) to the "Global Series" and "Premier-Choice Series" plans. The "Global Series" includes Global InvestPlan and Global InvestPlan. The "Premier-Choice Series" includes Premier-Choice Ulife InvestPlan, Premier-Choice Flexi, Premier-Choice Flexi Plus, Premier-Choice InvestPlan and Premier-Choice PLUS InvestPlan. (Collectively, the "Schemes")

Continuation of Suspension of Dealing of the Underlying Funds of the Investment Choices

- Barings Eastern Europe Fund (BAEEU)
- BNP Paribas Funds Russia Equity (BPREU)
- YF Life Franklin Templeton Eastern Europe Fund "A(acc)" Shares (FTEEU)
- JPMorgan Funds Emerging Europe Equity Fund (JFEEU)
- YF Life BlackRock Global Funds Emerging Europe Fund Class "A" (MLEEU) (collectively, the "Investment Choices")

With reference to the "Notification for Change of Investment Choice" dated 10 March 2022 and 25 May 2022 respectively about the suspension of dealing of the Investment Choices, we would like to inform you that the suspension of the dealing and calculation of net asset value of the underlying funds is still continued until further notice.

Investment Choice	Code	Underlying Fund	Effective Date of Suspension (the "Effective Date")
BNP Paribas Funds Russia Equity	BPREU	BNP Paribas Funds Russia Equity	28 February 2022
YF Life Franklin Templeton Eastern Europe Fund "A(acc)" Shares	FTEEU	Franklin Templeton Investment Funds - Templeton Eastern Europe Fund	28 February 2022
JPMorgan Funds - Emerging Europe Equity Fund	JFEEU	JPMorgan Funds - Emerging Europe Equity Fund	28 February 2022
Barings Eastern Europe Fund	BAEEU	Barings Global Umbrella Fund - Barings Eastern Europe Fund	1 March 2022
YF Life BlackRock Global Funds - Emerging Europe Fund Class "A"	MLEEU	BlackRock Global Funds - Emerging Europe Fund	1 March 2022

In view of such situation, we will continue to suspend the dealing and valuation of the Investment Choices. Therefore, the Investment Choices remain suspended for any new subscription, new instruction for regular premium allocation, switch-in, redemption and switch-out.

Actions to be taken

(i) Policies with existing regular premium allocation to the Investment Choices

You may redirect your existing regular premium allocation to other investment choice(s) available under the Schemes free of charge by submitting a reallocation instruction to us. You can submit such request online through the e-Policy Service at our company website (www.yflife.com) or the mobile application YFLink. Alternatively, you can make the request by using the "Request for Change of Policy Value/Account Value Arrangement Form" which can be obtained from your Consultant or our Customer Service Hotline.

(ii) Policies with existing notional units in the Investment Choices

Your existing notional units remain in your policy. Any instruction of redemption and switch-out of the Investment Choices cannot be processed at the moment until the resumption of the dealing and valuation of the underlying Funds.

(iii) Policies with instruction submitted for valuation date on or after the Effective Date

Your instruction of subscription, redemption or switching of notional units of the Investment Choices will be held until the dealing and valuation of the underlying funds resume.

Investment involves risk. For details of the Schemes and the investment choices available under the Schemes (including risk factors and charges), please refer to the offering documents of the Schemes and the offering documents of the underlying funds. For any enquiries, please contact YF Life Insurance International Ltd. - Customer Service Hotline at (852) 2533 5555 (Hong Kong)/ (853) 2832 2622 (Macau).



此通告包含重要資訊,務請閣下注意。若閣下有任何疑問,請尋求獨立的專業意見。

以下為有關「環球系列」及「財智之選系列」計劃內投資選擇的更改。「環球系列」包括環球投資計劃及環球投資整付計劃。「財智之選系列」包括財智之選投資萬用壽險計劃、財智之選靈活投資計劃、財智之選靈活創富投資計劃、財智之選 多元投資計劃及財智之選創富投資計劃。(統稱為「計劃」)

投資選擇的相關基金之繼續暫停交易

- 霸菱東歐基金 (BAEEU)
- 法巴俄羅斯股票基金 (BPREU)
- 萬通保險富蘭克林鄧普頓東歐基金"A(累算)"股 (FTEEU)
- 摩根基金-新興歐洲股票基金 (JFEEU)
- 萬通保險貝萊德全球基金 新興歐洲基金"A" (MLEEU) (統稱為「投資選擇」)

關於日期分別為2022年3月10日及2022年5月25日有關投資選擇暫停交易的「投資選擇更改通知」,茲通知閣下相關基金的交易和資產淨值的計算仍繼續暫停,直至另行通知。

投資選擇	編號	相關基金	暫停的生效日期 (「生效日期」)
法巴俄羅斯股票基金	BPREU	法巴俄羅斯股票基金	2022年2月28日
萬通保險富蘭克林鄧普頓東歐基 金"A(累算)"股	FTEEU	富蘭克林鄧普頓投資基金-鄧普頓東 歐基金	2022年2月28日
摩根基金-新興歐洲股票基金	JFEEU	摩根基金-新興歐洲股票基金	2022年2月28日
霸菱東歐基金	BAEEU	霸菱環球傘子基金-霸菱東歐基金	2022年3月1日
萬通保險貝萊德全球基金 - 新興 歐洲基金"A"	MLEEU	貝萊德全球基金 - 新興歐洲基金	2022年3月1日

鑑於上述情況,我們將繼續暫停投資選擇的交易及估值。因此,投資選擇仍然暫停任何新認購、定期保費分配新指示、轉入、贖回和轉出的申請。

需採取之行動

(i) 現有定期保費分配至投資選擇的保單

閣下可以通過向我們提交重新分配指示,重新調配投資選擇的現時定期保費分配比率到計劃內的其他投資選擇,而毋須繳交任何費用。閣下可透過本公司網頁(www.yflife.com)的網上保單服務或流動應用程式YFLink線上提交有關申請。 閣下亦可以向閣下的顧問或致電客戶服務熱線索取「調動保單價值/賬戶價值申請書」辦理有關申請。

(ii) 現時持有投資選擇的名義上之單位的保單

閣下現有的名義上之單位會保留在閣下的保單。 在相關基金恢復交易和估值之前,目前將無法處理任何贖回和轉出投 資選擇的指示。

(iii) 已提交估值日期為生效日期或之後的指示的保單

閣下就投資選擇的名義上之單位的認購、贖回或轉換指示將被延後處理,直至相關基金的交易和估值恢復。

投資涉及風險。有關計劃及計劃內提供的投資選擇 (包括風險因素及收費) 之詳情,請參閱計劃及相關基金的銷售文件。如有任何查詢,請致電萬通保險國際有限公司客戶服務熱線 - 香港 (852) 2533 5555 / 澳門 (853) 2832 2622。